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Ven:
Aan:
Cc: @cocacoIa.com;
Onderwerp: Re: Ontwikkelingen voedselkeuzelogo”s
Datum: donderdag 7 februari 2019 19:01:55

Hi,
Leuk je weer gespioken te hebben in Woerden Ik ben 22e al met vakantie, de 18e zou ik
wel kunnen Niet ideaal gezien reactie maar misschien is wr nog een andere optie9
Gr.

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 7feb.2019 om 16:43 heeft rninvws.nI> het
volgende geschreven:

Beste

Nu net op haar functie is, hebben we meteen wat te bespreken. Welkom
Zoals jullie weten hebben wij afgelopen week Kamervragen gekregen,

iifaanIeiding van het initiatief van Coca-Cola om te starten met plaatsen van
het stoplichtensysteem op Coca-cola producten. Dit heeft uiteraard tot nog wat
discussies her en der geleid.
Ik heb en• afgelopen week al even gesproken, maar het lijkt ons goed
om binéikrt af téireken om alle ontwikkelingen op het vlak van de
voedselkeuzelogo’s te bespreken. Daarbij kunnen wij ook aangeven wat we van
plan zijn vwb de beantwoording van de Kamervragen. Afhankelijk van hoe snel we
de afspraak kunnen plannen, kan dit nog voordat de Kamervragen uitgestuurd
zijn.

Ik verneem graag of jullie het ook een goed idee vinden om met ons te
overleggen. Ik heb twee momenten die ons goed uitkomen:
Maandag 18/2, vanaf 14.00 uur
Vrijdag 22/2 vanaf 14.00 uur.

Zou één van deze momenten schikken om een uurtje ongeveer te overleggen?

Vriendelijke groet,


